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Odpadki

Dosledno ločevanje odpadkov pomaga ohranjati planet

JESENICE  – Občina  Jesenice  je  v  sodelovanju  s  komunalnim  podjetjem  JEKO-IN 

preteklo sredo v svoji konferenčni dvorani pripravila okroglo mizo z naslovom Ločujmo 

za  prihodnost.  Srečanja  sta  se  poleg  zainteresirane  javnosti  udeležila  tudi  oba 

povabljena,  župan  Tomaž  Tom  Mencinger  in  direktor  komunalnega  podjetja  Ivan 

Hočevar. Beseda je tekla o tem, kako povečati ločevanje odpadkov in uporabo zbirnega 

centra s strani občanov.

Postavitev  ekoloških otokov in zbirnega  centra  za  ločevanje odpadkov sta  bili  prednostni 

nalogi razvojnega načrta občine v letih od 2000 do 2010. Župan je na začetku povedal, da so 

na občini zadovoljni z odzivom občanov na ločevanje, saj se tonaža zbranih odpadkov vsako 

leto povečuje. Kljub temu si na občini želijo, da bi se v ločevanje odpadkov po gospodinjstvih 

vključilo še več ljudi. S tem bi veliko pripomogli k podaljševanju življenjske dobe odlagališča 

Mala Mežakla, še več pa k ohranjanju okolja. Župan je poudaril tudi, da so ponosni na zbirni 

center  občine,  kamor  lahko  vsak  rezident  brezplačno  pripelje  nevarne  odpadke  iz 

gospodinjstev in večje kosovne odpadke. Lani so na primer zbrali pet ton odpadnih baterij in 

akumulatorjev,  ki  so  jih  poslali  v  razgradnjo  v  sosednjo  Avstrijo.  Sprejeli  so  tudi  34 

odsluženih pralnih strojev, ki jih bodo v celoti reciklirali.

Direktor  jeseniške  komunale  je  pohvalil  sodelovanje  občine  in  podjetja  JEKO-IN  pri 

reševanju problemov, povezanih z odpadki. Tudi on je zadovoljen z rezultati, ki jih prinašajo 

novi ekološki otoki, kjer občani lahko odlagajo steklo, papir, pločevinke in plastiko. »Že ena 

sama plastenka,  ki  jo  odvržemo v zabojnik za reciklažo,  pomeni  veliko  razbremenitev  za 

okolje.  Zato  vabim in naprošam vse občane,  da se  recikliranja  lotijo z  zavestjo,  da bodo 

naredili nekaj dobrega zase in za ljudi okoli sebe,« je posebej poudaril Hočevar. Dejal je tudi, 

da skupaj z občino pripravljajo poseben projekt »Zberi več – plačaj manj«. S projektom želijo 

spodbuditi večjo uporabo zbirnega centra, kjer bi uvedli tehtanje prinesenih odpadkov. Več 
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pripeljanih odpadkov bi tako pomenilo manjši  znesek na mesečni  položnici  za komunalne 

storitve, prav gotovo pa bi preprečili marsikatero divje odlaganje odpadkov v naravi.

Udeleženci okrogle mize so pozdravili prizadevanja občine in komunale. Dva sta se javno 

zahvalila  županu in direktorju,  da je na področju odpadkov končno prišlo do premikov v 

pozitivno smer. Ena udeleženka pa je predlagala,  da se ekološki otoki postavijo na še več 

lokacijah, saj bi s tem olajšali ločevanje tistim, ki se morajo tja sedaj zapeljati z avtomobilom. 

Gregor Palovšnik
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